
Referendum ignorat de avrigeni
Referendumul organizat la Avrig ieri s-a desfasurat in liniste totala. Prezenta la urne a fost foarte scazuta.
Doar 9 la suta dintre cei peste 11 mii de cetateni cu drept de vot ai orasului Avrig si ai localitatilor
apartinatoare, au mers la urne pana la orele 15. Primaria localitatii a decis organizarea acestui referendum
pentru infiintarea unei zone industriale, in afara localitatii. Asociatia Crescatorilor de animale, care
numara nu mai putin de 400 de persoane s-a opus insa acestui proiect pentru ca terenul pe care ar urma sa
se construiasca parcul industrial este pasune concesionata Asociatiei Crescatorilor de Animale. Joi seara,
doi dintre membrii Asociatiei au primit vizita politiei acasa, dupa ce au lipit afise defaimatoare la adresa
primarului si administratiei locale. " Politia Avrig a fost sesizata despre faptul ca au fost surprinsi doi
cetateni care lipeau pe stalpii retelei de iluminat public si distribuiau in cutiile postale materiale pe format
A4, cu continut mincinos si calomnios, menite sa prejudicieze imaginea administratiei locale si sa
influenteze in mod negativ prezenta si decizia cetatenilor cu drept de vot la referendum. Pe numele
acestora s-a intocmit dosar penal pentru calomnie ", sustine Luciana Baltes, purtator de cuvant al IPJ
Sibiu.
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